

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 23 décembre 1913, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président. Tous présents.

1.—(10877) Soumise une offre de M. Alfred Girard, de vendre à la Cité partie des Nos 127 et 129 du village de la Côte-des-Neiges, pour le prolongement de l'avenue Maple Wood.

Résolu: De référer au Président du Bureau des Estimateurs pour rapport sur l'évaluation du terrain offert.

2.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$244,012, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

3.—(16902) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise à M. A. T. A. Chagnon d'un dépôt de \$1,500 fait en rapport avec la construction d'un égout dans la rue Saint-Dominique, de la Côte Saint-Laurent à la 28ème avenue.

4.—Soumise une communication de MM. P. A. Dansereau et Noé Bourassa, au sujet de la conduite d'eau de la rue Cartier.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport.

5.—(17047) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: Qu'une somme de \$160 soit prise du crédit voté pour uniformes et affectée au crédit pour fournitures pour le Département de l'Inspection des Bâtiments.

6.—MM. les Abbés Richard et Carré, et MM. Bernier et Gauthier se présentent devant le Bureau, et demandent que la Ville vote une subvention à l'Association pour le Bien-Etre de la Jeunesse. Ils produisent une requête qui est déposée sur la table pour être prise en considération lors de la répartition du crédit qui sera voté pour subventions.

7.—Soumise une communication de la Cité de Maisonneuve, offrant de céder à la Cité de Montréal, gratuitement, un terrain pour la construction d'une bibliothèque.

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 23rd December 1913, a.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, Chairman, and all the Members of the Board.

1.—(10877) Submitted an offer from Mr. Alfred Girard to sell to the City a part of lots Nos. 127 and 129 of the Village of Côte des Neiges for the extension of Maplewood avenue.

Referred to the Chairman of the Board of Assessors for a report showing the assessed value of the land offered.

2.—Submitted warrants verified by the City Comptroller to the amount of \$244,012, as per certified list.

Resolved: To authorize the payment thereof.

3.—(16902) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the refund of the deposit of \$1,500 made by Mr. A. T. A. Chagnon, in connection with his contract for the laying of a sewer in St. Dominique street, from Côte St. Laurent to 28th Avenue.

4.—Submitted a communication from Messrs. P. A. Dansereau and Noé Bourassa, anent the water main on Cartier street.

Referred to the Chief Engineer for a report.

5.—(1707) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: That a sum of \$160 be varied from the appropriation voted for uniforms and applied to the purchase of supplies for the Building Inspection Department.

6.—Rev. Richard and Carré and Messrs. Bernier and Gauthier appeared before the Board and asked that the City make a grant to the Association for the welfare of Young men. They filed a petition, which was laid on the table, to be considered when the appropriation voted for grants is apportioned.

7.—Submitted a communication from the City of Maisonneuve, offering to cede to the City of Montreal, gratuitously, a piece of land for the erection of a library.